
Geachte mevrouw Verver en Raadsleden,

Ik wil slechts reageren op de onderdelen inzake natuur.

Het moet de gemeente en hun groenwerkers duidelijk zijn waar het om draait, wat natuur betreft.

Ik wens u veel succes met de Omgevingsvisie.

Leen den Ouden, werkgroep Planologie van de Natuur en Vogelwacht De Alblasserwaard.

Leen den Ouden - P.J. Oudstraat 302-3354 VJ PAPENDRECHT 
078-6153280 - ouden.ltf chello.nl

Aan Wethouder Corine Verver en Raadsleden
Betreft Omgevingsvisie Papendrecht
Ref. /datum 2038U Omgevingsvisie / 14-09-2020

Blz41.
De aandacht aan de verbindingen voor de natuur is toe te juichen!
Dat u stelt “In Papendrecht zelf liggen veel goedverzorgde groengebieden” is beslist niet waar. Zeker het 
Oostpark is aan revisie toe. Het trimpad verdwenen; nu 2 paardenpaden, waarvan één 2 tot 3x zo breed is; 
afgevallen takken kris kras, hierdoor verrijkt de grond en minder plantensoorten, waardoor de onder 
begroeiing geëgaliseerd is; het aantal orchideeën daar in 10 jaar met 95% afgenomen.
Het bos aan de westzijde moet worden gedund voor de ondergroei en de orchideeën. De takken op 
houtrillen leggen, zodat de ondergroei weer een kans krijgt.
Dit komt door achterstallig onderhoud. Het onderhoud wordt vermoedelijk als sluitpost gebruikt. 
Na zoveel jaar wordt alles opnieuw gedaan, liefst met subsidie uit... . Dat is ook zo gegaan bij het Noord 
Hoekse Wiel park.
De zuidkant van de Al5 wordt aangepast. Wat gekapt is, is m.i. met een shovel de heuvel opgeduwd in 
plaats van op rillen te leggen. Het hoeft echt niet zo netjes, maar dit is echt te gek.
Geef meer aandacht aan het onderhoud, dan steeds nieuwe plannen maken voor gebieden met achterstallig 
onderhoud.
De groengebieden moeten goed zijn om uit te stralen naar de verbindingen, anders verbinden we niets! 

Blz. 64.
Natuuraanleg en beheer gaat alleen over water- en groenstructuren. Pas dit ook toe in de parken!
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